



Referat OSK København 30. sep. 2018 kl. 14.00 til 17.00

1. Velkomst

Velkommen. Pernille tilbyder sig til at være sekretær, Susan er ordstyrer

Vi minder om, at vi i OSK København bestræber os på at kommunikere nænsomt og respektfuldt.

2. Meddelser fra Administrationsgruppen

Emner som ønskes drøftet, skal være modtaget 3 uger inden kommende OSK-møde. Hvis der er tid, vil spørgsmål modtaget senere, blive drøftet under eventuelt.

På grund af at GSR'erne har et ønske om mere tid i GSR forum, har vi pt. Ændret på dagsorden, for at imødegå dette.

Derfor ser dagsorden ud som den gør.

Hvorvidt dette skal forsætte fremad rettet må vi vurdere løbende.

Svar på punkt som var med fra beslutningslog 29. juli 2018 (Tom) i forbindelse med fravær eller afbud til mødet, for formænd for udvalg.

Vedrørende spørgsmålet om Clean Design er NA godkendt, har vi i administrationsgruppen besluttet at det vil være mest rigtig at finde en tovholder, (til at tage sig af dette.) der vil tage sig af at undersøge dette nærmere.

Ad 1) Man kan godt afsætte en formand, som følge af tbf. Det anbefales at formanden spørger kærligt ind til de forskellige udvalgs formænd, så vi ved hvad der foregår. Det besluttet at formanden skriver en mail.

Der står i retningslinierne, at hvis en formand for et udvalg ikke kommer 2 gange kan de afsættes.

Ad 2) I Esbjerg havde man en fast aftale med en fra Sverige. Formanden spørger Martin fra Merchandise ved sidste konvent. Og kommer med et referat næste gang.

Ad 3) Nyt udskrift af retningslinier for OSK. OBS på rettelse på side 8, Bankforhold. Kassereren informerer om dette.

3. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden – nogen ændringer?

Godkendt med rettelse. Pkt. 14 er slettet



4. Præsentationsrunde

Velkommen til eventuelle nye medlemmer, hvis I har spørgsmål er I velkomne efter mødet.

GSR Gruppen Frihed lørdag, Kirsten
John GSR Vision of hope
Lin GSR Kvindemødet lørdag kl 10
Aurelia GSR De åndelige
Sara, Gss kvindemøde mandag kl 12
Dorte, Gss fredag kl 18 mågevej
Ulrik GSR tirsdag 17.30, nykommer møde Helsingør
Katja GSR for kvindemødet kl 17 torsdag
Susan GSR tirsdag Herlev
Jens GSR internationalt møde tirsdag
Jeannie Kasser
Pernille GSR kvinder i frihed søndag kl 16
Mike GSR mødet mandag kl 19, Enghaveplads, Mandemøde

5. Beslutningsdygtighed (mindst 2 GSR'ere)

VI er beslutningsdygtige

6. Afbud

Berit OSR
Dorit Litteratur

7. Oplæsning af koncepterne og traditionerne

Indsamling til kaffe.
Hvem tager kaffeposten til d. 25. november 2018.
Servicebøn.

Tom tager kaffe tjans d. 25 nov. (120 kr)

8. Oplæsning af 9. koncept

Oplæsning ved Susan – Hvem tager 10. koncept?

Susan læser 9 koncept

Kirsten læser 10 koncept næste gang.

9. Har i noget med fra grupperne som i ønsker drøftet?

Så skal det nævnes nu, så det kan komme med i GSR forummet.

Ej

Tak for din service

Service virker 😊



10. Kandidater til serviceposter

OI formand 2 år cleantime.

OSS 2 år cleantime.

Næstformand OSK 2 års cleantime.

Sekretær OSK 1 års cleantime.

KOKNA Kassere 3 års cleantime

Pernille er valgt enstemmigt til sekretær.

Pia er valgt enstemmigt til OI formand. Hun er ad hoc formand for it, men kan godt have begge poster

Retningslinjer for OI er lavet af det seneste udvalg. De læses højt. De forefindes pt. Ikke i retningslinjerne, men skal skrives ind.

Kirsten er valgt enstemmigt til næstformand

11. OSR – rapport

Punkter fra sidste RSK møde 18.-20. august 2018.

Afbud

12. Rapoporter fra underudvalg

HI – formand ikke til stede, for 3. gang

IT – Pia informerer om at hun opdaterer pc, samt giver password videre i dag.

Litteratur – formad har meldt afbud. Har sendt mail. Formanden læser den op, Der har været en lager optælling, MAIL SKAL KOPIERES IND

Der er sp fra gr. I Herlev, som synes det er meget litteratur at ligge inde med.

Ad hoc udvalg vedrørende manglende service villighed - Mike fortæller at udvalget har været gået i stå længe, han er ikke ansvarlig, men siger at det er på vej op igen. Kontakt personen til dette udvalg er Maiken. Maiken har givet referat til administrationen sidst.

Det er en gruppe der mødes efter behag og diskuterer forskellige måder og metoder til at optimere servicebilligheden og rette fokus på service

Webmaster hører til under internet udvalg i RSK og behøver fremover ikke møde til OSK.

KOKNA – der er opstart af konvent komitemøde 28. oktober Formands Kandidat skal komme til næste OSK og blive godkendt.

Der kan stilles spørgsmål til hvordan konventer skal opstartes under GSR- debatten. Entre på konventet osv.

Punkter skal sendes til administrationen senest 3 uger inden næste møde.



DET ER VIGTIGT AT GRUPPERNE VED AT DER KAN SØGES MIDLER TIL AKTIVITETER I ALLE GRUPPER!

BOKNA – aflyst.

13. Kassererens rapport

Donation til OSK NA KBH se punkt 18

Jeannie fortæller om hvordan man skal forstå regnskabet for KOKNA 25

Der er separate regnskaber for KOKNA og OSK

Regnskabet forklares, incl donationer.

Der er spørges omkring kontantbeholdningen ved litteratur, som gemmes til Dorit kommer næste gang.

Det bliver drøftet at der skal være opmærksomhed på at alle donationer via mobilepay koster gebyr til banken. Derfor er det måske vigtigt at samle donationerne og kun donerer én gang et større forløb. Sådan at banken ikke får så mange gebyrer.

14. Punkter til drøftelse, samt inklusive beslutninger som har været med hjemme i NA grupperne.

Ad hoc OI (John)

SLETTET

15. GSR frit forum (ca. ? min)

Dorte skriver et forslag til næste dagsorden.

16. Eventuelt

Forslag om at præsentationsrunden fremover er pkt. 2



Katja fortæller at private mail adresser og telefonnumre er kommet på google. i forbindelse med at erfaringsmapperne er lagt på nettet. Tom kontakter Martin, Pia efterlyser folk til OI

17, Beslutningslog

Valg af næstformand, sekretær, OI formand, Formanden skal tage kontakt til Martin angående telefon numre på google. Formanden skal spørge Martin om Clean design, Formanden skal sende mail til formand for HI og Maiken vedr. deltagelse i OSK møderne.

18. NA relaterede meddelelser

Living Clean kapitel 1-4 er oversat og kan hentes ned via www.nadanmark.dk .
Der efterspørges service i ad hoc gruppen vedr. servicevillighed.

Ledige poster OSK

OSS

Ledige poster RSK

Formand for internetudvalg
Næstformand

Oi mangler folk.

DET ER VIGTIGT AT GRUPPERNE VED AT DER KAN SØGES om at låne MIDLER TIL AKTIVITETER I ALLE GRUPPER!

Herlev mødet er rykket fra start kl 18.00 til start kl. 19.00

Perioden for Kassereren OSK udløber i januar 2019, der efterspørges nye servicefolk.

Der er sat gang i at få indtalt vores trin guide til lydbog.

Donation til OSK NA KBH regnr: 1551 kontonr: 10547172 – Danske Bank, MOBILEPAY 61732

19. Næste OSK møde 25. november 2018

20. Gennemlæsning af resten af referatet og godkendelse

21. Hvordan har det været runde, udenfor referat

22. Sindsrobøn